
常见问题解决方法

注意事项
请在常温环境中存放以及使用本产品；
请勿将本产品暴露在雨中或潮湿环境中；
请勿丢掷，避免因跌落造成产品损坏；
请勿自行拆解.修理和改造本产品；
产品内置锂电池，请勿随意丢弃或置以火中，以免引起危险！

1、检查音响是否处于搜索状态，或重新开机。
2、周边蓝牙设备太多，造成搜索困难，关闭其他蓝牙设备。多次连接配对不成功

解 决 方 法问题
现象

声音小或失真

音乐出现断音

蓝牙状态指示等不亮

1、检测蓝牙设备音量，调节其音量至合适位置。
2、电池电压低请充电。

1、是否超出音响有效连接距离，或音箱与蓝牙设备
有障碍物。

1、表示电池电量不足，请充满再试。
2、重新开机

按键使用说明
开机： 长按Power键3秒。
播放： 音乐连接状态，短按Power。
暂停： 播放状态，短按Power为暂停。
接听电话： 在来电状态，短按Power为接听电话。
挂断： 在通话状态，短按Power为挂断。
回拨： 双击Power为回拨最后一次通话。
音量+/下一曲键：长按音量加 短按下一曲
音量-/上一曲键：长按音量减 短按上一曲

Portable Wireless
Speaker

便 携 式 蓝 牙 音 箱

非常感谢你选用D8随身听蓝牙音箱，请在使用前，详细阅读
本说明书，正确操作使用，更好的发挥产品优越性能。本产品
外观设计时尚绚丽.小巧便携.音质纯美.多功能一体化设计，
全系列拥有外观专利系统上采用行业领先电声技术，使你在
居家使用.户外旅行.商务工作中随时随地享受到卓越的音响
效果，为你的平板电脑、手机、数码音乐播放器等广泛视听产
品提供超值完美的音质，炫彩随身听炫彩精灵  惊艳之美 ！

Portable Wireless
Speaker

INSTRUCTIONS
Please read this operation instruction carefully and keep it properly 

before using this product.

Thank you for purchasing our D8 wireless speaker! In order to use 
it in a proper way and to ensure the product performance very well 
for you, please read this manual carefully before your using. 
Fashionable, mini, cute and portable, with pure sound quality are 
its characteristics. Besides, being multi-functionally integrated, the 
whole series has patent for its appearance. The whole series adopts 
the industry's leading electro-acoustic technology which makes it 
possible and very convenient for you to enjoy excellent sound effects 
anytime and anywhere, no matter when you are staying at home, 
traveling outdoor, business working or any other places, to provide 
you perfect sound quality for your Tablet PC, mobile phones, digital 
music players and other audio-visual products. Listen to the fantastic 
music anytime and anywhere, enjoy the colorful world.

蓝牙无线技术
通过蓝牙无线技术，您无需使用线缆就可以将音箱连接至与
其相兼容的通信设备。蓝牙无线连接无需保持手机与音箱相
互正对，但两者之间的最大距离不应该超过10米（约30英尺），
蓝牙无线连接可能因墙壁等障碍物或其他电子设备而受到干
扰。

在某些地区，使用蓝牙无线技术可能受到一些限制，请向当地
主管部门或服务供应商咨询。

Wireless Wireless Technology
With the wireless wireless technology, you can connect the speaker 
to its compatible communication devices without using cables. 
The wireless connection allows you to use a cell phone without 
holding it with the speaker face to face, but the maximum distance 
between them cannot exceed 10 meters (about 30 feet). The wireless 
connection may be interfered by obstacles (such as walls) or other 
electronic devices. 

In some areas, use of the wireless technology may be restricted. 
Please consult your local authority or service provider for details. 

音箱概述 产品参数

1、 为有利于延长音箱使用寿命和你的身心健康，请不要在长
时间大音量的环境下听音，以免损害你的听力。
2、出现故障时，请立即关断电源开关，拔掉USB插头，防止扬
声器及其它元件损坏。
3、电量不足会影响蓝牙距离或蓝牙容易断开，请及时充电。

温馨提示

指示灯

音量-/下一曲

音量+/上一曲

开关机/暂停 AUX音频插口

USB充电口

蓝牙V4.1 多媒体兼容 低耗节能 强劲兼容

Overview

1. In order to help extend the life of the speaker and for your physical 
and mental health, please do not listen in a high-volume environment
 for a long time, which may cause damage to your hearing.
2. When a fault occurs, please turn off the power switch immediately, 
and unplug the USB plug to prevent damage to the speaker and 
other components.
3. Power shortage will affect the Bluetooth's effect working distance 
or result in the Bluetooth disconnection easily, please charge the 
product in time.

Tips

Indicator 

Volume - / Next Track 

Volume + / Previous Track 

On / Off / Pause AUX Audio Jack

USB Charging Port

BT V4.1
Broad Compatibility 

Low Energy Consumption
Strong Compatibility

型号: .................................................................................................................... D8 
功能用途： ............................................................................................ 音乐欣赏 
蓝牙版本: ........................................................................................................V5.0 
发射功率: ................................................................................................... Class2 
工作频段: .............................................................................. 2.402～2.480GHz 
通讯距离: ...............10M(因环境因素及连接的蓝牙设备不同而不同） 
充电规格： .................................................................. Micro USB/5V, 300mA 
电池规格: ............................................................... 300mAh(聚合物锂电池) 
播放时间: ....................................................................................... 1.5小时左右 
喇叭阻抗： ........................................................................................................ 4Ω 
喇叭功率： ....................................................................................................... 3W 
输出功率: ..................................................................................................... 2.2W
额定功率: ........................................................................................................ 2W 
频率范围: ............................................................................... 100Hz ~ 20KHz 
灵敏度: .................................................................................................. -80 dbm 
信噪比: ......................................................................................................... 90dB

Product Specifications

充电
把音箱配线连接音箱跟电源，音箱红灯点亮，此时为音箱充
电，到处电量充满时红灯灭。

音箱蓝牙配对
1.长按电源开关键3秒开机，听到开机提示音后，蓝牙进入配对
    模式，蓝灯快闪。
2.打开手机开启蓝牙，搜索蓝牙对码名:D8,点击对码名配对，
    几秒钟后听到配对连接成功提示音，手机上显示已连接。
3.打开手机系统自带音乐播放器就可以手机播放音乐。

输入音频切换说明
1.开机后连接以蓝牙优先，插入line in 线， 自动转到AUX，拔出
    line in 线，回到蓝牙状态。
2.输入模式切换灯显示为：蓝牙状态，灯闪烁为蓝牙准备对码
   中，长亮为已对上码。 音频输入状态，插入3.5mm音频插头，
   自动切换为line in状态，灯长亮。

保修条例
本产品有效保修期为自出售之日起一年内，在保修期限
内正常使用和维护的情况下，机器本身机件材料及功能
出现问题，发生故障，经查属实，本公司将提供免费修
理及更换零件。

本产品的保修不适用于:

A. 音箱已超出保修期；
B. 用户未按照说明指南要求，造成音箱折断，外壳破损；
C. 未经本公司授权自行拆装，修理，改动结构；
D. 无法提供保修卡及消费凭证；
E. 因自然灾害等不可抗力（如地震、火灾）原因造成
的产品故障或损害；
注:保修服务不包含产品运输费用及在不提供上门维修服务

保修反馈表(勾选）

A. 音箱无声音              B. 音质变差          C. 按键无法操作

D.无法配对设备            E.无法充电   

F.其他

Problem & solutions

Precautions
Please store and use this product in an environment of normal 
temperature;
Please do not expose this product to rain or moisture environment.
Please do not throw away, so as to avoid damage to the products 
caused by falling off;
Please do not disassemble, repair and modify this product by 
yourself  without authority;
Due to there are built-in lithium battery inside, please do not discard 
or put it in the fire arbitrarily, so as not to cause danger!

1. check whether the Bluetooth headset is in search mode, or reboot.
2.Bluetooth devices nearby is too much, result in searching very difficult,
 turn off other Bluetooth devices.

connecting pairing several 
times, while not successful.

Solving method
Problem

solutions

Voice is small or distorted

Music sound doesn't 
play fluently 

Bluetooth status indicator 
doesn't work.

1. Detect the Bluetooth device volume, adjust its volume to 
the appropriate location.
2. The battery voltage is low, please charge.

1. Check whether the Bluetooth headset is outside the 
effective connection distance, or Bluetooth headset and 
Bluetooth devices have obstacles.

1. Battery voltage is too low, please charge and then try again.
2. Reboot

Buttons 
Switch on: Press and hold Power Button for 3 seconds.
Play: Click Power Button in music mode. 
Pause: Click Power Button when playing music. 
Answer Calls: Click Power Button to answer incoming calls. 
Hang Up: Click Power Button to hang up the call. 
Last Called Number Redial: Double-click Power Button. 
Volume +/Next Track Button: Press and hold to increase volume; 
click to go to next track.
Volume-/Previous Track Button: Press and hold to reduce volume; 
click to go to previous track.

Charging
The red indicator of the speaker lights up when charging. The red 
indicator goes off when fully charged. 

Pairing
1. Press and hold the power button for 3 seconds to turn the speaker 
on. After hearing the power-on prompt, the product enters the 
pairing mode and the blue indicator flashes quickly. 
2. Turn on the wireless function of your phone, searching for pairing 
name D8. Click the pairing name to connect. You will hear prompt 
tone if the pairing is successful. Your phone will also show the 
connection.
3. Turn on media player of your phone, and now you can play songs 
and control media playback through your phone.  

 Play Modes 
1. Once powered on, the speaker’s priority is Wireless mode. Insert 
LINE IN cable, it automatically changes to AUX mode. Pull out LINE 
IN cable, it returns to Wireless mode.  
Indicator of input mode: 
Wireless mode: Flashing indicator: waiting for pairing. Indicator 
is on: paired. 
Audio input mode: Insert 3.5MM audio plug, it automatically 
switches to LINE IN mode, and the indicator is on.  

A. Speaker is beyond the warranty period;
B. Users do not follow the instructions therefore causing speaker 
     broken or housing damaged.
C. An unauthorized disassembly and assembly, repair or structures 
    alteration.
D. Can not provide warranty card and consumer certificate;
E.  Product failure or damage caused by natural disasters or force 
     majeure factors ( such as earthquakes, fires. )

Note: The warranty does not include product transport costs and does 
not provide on-site maintenance services

The warranty of this product is 
not applicable to the followings:

This product is covered under warranty for a period of one year 
from the date of sale limited to normal use and maintenance of 
the machine parts, materials and functions. Problems and failures 
verified upon further identification will be provided free repair 
and replacement parts.

Warranty Warranty feedback form(tick off)

A. No sound                                 B. Sound quality deteriorates      

C. Button mal-function           D. Unable to pair other device     

E. Can not recharge    

F. others

Model: ............................................................................................................... D8  
Function: ......................................................................... Listening to music  
BT Version: .................................................................................................. V5.0 
Transmitting Power: ..........................................................................Class2  
Working Frequency:....................................................... 2.402~2.480GHz  
Communication Distance: .................................................................... 10M 
(Depending on environmental factors and connected BT devices)  
Charging: ...................................................................Micro USB/5V, 300mA  
Battery:.............................................300mAh (Polymer lithium battery)  
Play Time: ................................................................................ About 1.5 hrs  
Speaker Impedance: .................................................................................4Ω  
Speaker Power: ............................................................................................3W  
Output Power: .......................................................................................... 2.2W  
Rated Power: ................................................................................................ 2W  
Frequency Range: ..............................................................100Hz ~ 20KHz  
Sensitivity:...........................................................................................-80 dbm  
SNR: ...............................................................................................................90dB 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with 
the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates uses and can radiate radio frequency energy 
and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, 
there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning 
the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct 
the interference by one or more of the following measures: 

- Reorient or relocate the receiving antenna. 
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from 
  that to which the receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
 
Changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance  could void the user's authority to 
operate the equipment.   This device complies with Part 15 of the 
FCC Rules.  Operation is subject to the following two conditions:  
(1) this device may not cause harmful interference, and  
(2) this device must accept any interference received,  including 
interference that may cause undesired operation.  

FCC ID : 2ALJXD8

Service Hotline: 400-8090-830
Remine Industrial (Asia) Co., Limited
Office Address: 15/F, Two Grand Tower, 625 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
Manufacturer: Shenzhen WK Technology Co., Ltd
Add: 1st Floor of D3 Building, MingJun Industrial Park, No. 8 Hua Ning 
Road, Longhua New District, Shenzhen City

服务热线：400-8090-830
睿迈实业（亚洲）有限公司
地         址：香港九龙弥敦道625号雅兰中心二期15楼
制  造  商：深圳市睿创科技有限公司
地         址：深圳市龙华新区华宁路8号明君工业园D3栋1楼


